
Jeg er 18 år og har altid været fascineret af røg/damp.  

Jeg har altid ønsket at kunne ryge som mine venner, men jeg indså at det ville være dumt at skade sig selv 

med cigaretter eller anden tobak kun for røgens skyld.  

Derfor har jeg nu en vaporizer som jeg bruger kun bruger til at lave damp med i stedet.  

 

I mine øjne ville det være forkert at ikke at støtte dampen, da man så føler sig tvunget på at bruge penge i 

store mængder på noget som man er helt sikkert på er usundt. 
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